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ROMÂNIA 

CONSILIUL JUDEŢEAN COVASNA 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat cu ocazia lucrărilor şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna, on-

line pe platforma ZOOM, din data de 14 decembrie 2023, ora 12,00 

 

Tamás Sándor-Președintele Consiliului Județean Covasna 

Convocarea Consiliului Judeţean Covasna în şedinţă ordinară pentru astăzi, 14 

decembrie 2023, ora 12,00 s-a făcut în conformitate cu prevederile art. 178 alin. (1) 

precum și art. 134 alin. (1) lit. a) și alin. (5), coroborat cu art. 179 din Ordonanța de 

urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 

completările ulterioare, în baza Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Covasna 

nr. 358/08 decembrie 2023, consilierii judeţeni fiind invitaţi prin adresa nr. 187/S/08 

decembrie 2023. 

 Proiectul ordinii de zi a şedinţei a fost adus la cunoştinţa publică în cotidienele 

locale „Observatorul de Covasna” și „Háromszék”. 

 

Rog pe domnul Sztakics István-Attila, secretarul general al județului, să facă 

prezența.  

Sztakics István-Attila: Stimate domnule Președinte, stimați consilieri județeni! 

La ședința de astăzi, sunt prezenţi 24 de consilieri județeni din cei 30 în funcţie, 

lipsind consilierii Floroian Stelian-Olimpiu, Kelemen Szilárd-Péter, Muntean Felicia-

Maria, Opra Beni-Béla, Szász István-Endre și Tarczali Maria, respectiv este prezent și 

Președintele Consiliului Județean Covasna, deci în total sunt 25 de persoane cu drept de 

vot. 

Tamás Sándor: Mulţumesc.  

Constat că sunt îndeplinite condiţiile cerute de lege pentru convocarea 

consiliului, şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 24 de consilieri judeţeni în 

funcţie și Președintele Consiliului Județean Covasna, deci în total sunt 25 de persoane 

cu drept de vot, drept urmare declar deschise lucrările şedinţei Consiliului Judeţean 

Covasna. 

(Ședința se desfășoară legal în prezența majorității consilierilor în funcție(16).) 

La lucrările şedinţei de astăzi participă de drept secretarul general al judeţului, 

iar în calitate de invitaţi participă:  

- directorii executivi/ directorii executivi adjuncţi ai direcţiilor şi şefii 

serviciilor/ compartimentelor de specialitate din cadrul aparatului de 

specialitate al Consiliului Judeţean Covasna; 

- reprezentanţii mass-media. 

 

Stimaţi consilieri, 

Cunoaşteţi proiectul ordinii de zi, iar materialele şedinţei de astăzi v-au fost puse 

la dispoziție în format electronic pe site-ul oficial al Consiliului Judeţean Covasna.  

Înainte de a vă prezenta proiectul ordinii de zi, în condițiile art. 135 alin. (8) din 

Codul administrativ, vă rog să fiți de acord cu suplimentarea proiectului ordinii de zi 
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cu încă două proiecte de hotărâri, deoarece acestea reprezintă probleme 

urgente care trebuie soluționate și anume:  

 

1. Proiect de hotărâre privind încetarea de drept a mandatului de consilier judeţean 

al domnului Kelemen Szilárd-Péter, care să fie dezbătut la primul punct pe 

ordinea de zi; 

2. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna 

nr. 67/2018 privind aprobarea participării Județului Covasna cu proiectul 

”Extindere, modernizare Școală Gimnazială Specială Sfântu Gheorghe și 

Demolare Garaj și Magazie” la Programul Operațional Regional 2014-2020, 

Axa prioritară 10 Îmbunătățirea infrastructurii educaționale, Prioritate de 

investiții 10.1 Investiții în educație și formare, inclusiv în formare profesională, 

pentru dobândirea de competențe și învățare pe tot parcursul vieții prin 

dezvoltarea infrastructurilor de educație și formare, Obiectiv specific 10.1 

Creșterea gradului de participare la nivelul educației timpurii și 

învățământului obligatoriu, în special pentru copiii cu risc crescut de părăsire 

timpurie a sistemului, care să fie dezbătut la ultimul punct pe ordinea de zi.  

 

În ceea ce privește primul proiect de hotărâre, acest lucru este necesar 

deoarece, domnul Kelemen Szilárd-Péter, a demisionat din funcția de consilier 

județean începând cu data de 8.12.2023 și conform art. 204 alin. (6) din Ordonanța de 

urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 

completările ulterioare, consiliul județean în prima ședință desfășurată după apariția 

evenimentului trebuie să constate printr-o hotărâre încetarea mandatului de consilier 

județean.  

 

Menționez că proiectul de hotărâre a fost prezentat în Comisia juridică. 

 

În ceea privește al doilea proiect de hotărâre, motivul urgenței adoptării hotărârii 

o constituie faptul că Solicitarea de clarificare nr. 20 a fost înregistrată la Consiliul 

Județean Covasna în data de 08.12.2023, astfel proiectul de hotărâre nu a putut fi înscris 

în dispoziția de convocare a ședinței ordinare a consiliului din data de 14 decembrie 

2023 iar varianta actualizată a cererii de finanțare trebuie încărcată în data de 11.12.2023 

conform Solicitării de calificare nr. 20, însă Consiliul Județean Covasna a solicitat o 

amânare pentru răspuns până la data 14.12.2023. 

 

Subliniez că Proiectele de hotărâri a fost prezentat în comisiile de specialitate. 

 

Supun aprobării plenului propunerea de mai înainte. 

(Suplimentarea ordinii de zi de zi se aprobă cu majoritate simplă. ) 

 

Cine este pentru? 25 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 25 de voturi s-a aprobat propunerea domnului președinte. 

 

 Astfel, în proiectul ordinii de zi avem înscrise următoarele probleme: 
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1. Proiect de hotărâre privind încetarea de drept a mandatului de consilier judeţean 

al domnului Kelemen Szilárd-Péter;  

2. Proiect de hotărâre cu privire la repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a 

sumei de 2.032,97 mii lei corespunzător cotei de 6% din impozitul pe venit 

încasat suplimentar peste limita stabilită de 38.176 mii lei, reprezentând fond la 

dispoziția Consiliului Județean Covasna; 

3. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului fondurilor externe 

nerambursabile pe anul 2023; 

4. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Județean 

Covasna nr. 17/2023 pentru aprobarea plății unor cotizații pentru anul bugetar 

2023; 

5. Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului propriu al Județului 

Covasna și al instituţiilor publice de interes judeţean pe anul 2023; 

6. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexelor nr. 1 și 2 la Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 193/2021 privind aprobarea devizului general actualizat, a 

indicatorilor tehnico–economici actualizate, precum și a cererii de finanțare 

aferente obiectivului de investiție „Modernizare drum județean DJ 121A km 

46+000 – km 48+350” pentru includerea la finanțare prin Programul Național de 

Investiții „Anghel Saligny”; 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice, faza 

Documentație de avizare a lucrărilor de intervenție (DALI), precum şi a 

indicatorilor tehnico - economici  pentru obiectivul de investiţii ”Extinderea, 

modificarea copertinei și transformarea în garaj”; 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de fezabilitate şi a indicatorilor 

tehnico – economici aferent obiectivului de investiţii „Realizare pistă de biciclete 

Sfântu Gheorghe - Arcuș”; 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea realizării de către Orașul Baraolt a lucrărilor 

edilitare subterane aferente obiectivului de investiții „Extindere rețele de 

distribuție, canalizare menajeră și pluvială în orașul Baraolt, județul Covasna” pe 

sectoarele de drum județean identificate prin Cărțile funciare nr. 26681 și nr. 

26676 Baraolt; 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea realizării de către Orașul Baraolt a lucrărilor 

edilitare subterane aferente obiectivului de investiții „Înființare rețea de 

alimentare cu apă și apă uzată în localitățile Biborțeni și Bodoș în județul 

Covasna” pe sectoarele de drum județean identificate prin Cărțile funciare nr. 

26667, nr. 26668, nr. 26676 și nr. 26678 Baraolt; 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea realizării de către Orașul Baraolt a lucrărilor 

edilitare subterane aferente obiectivului de investiții „Rețea de canalizare 

menajeră în satul Racoșul de Sus, orașul Baraolt, județul Covasna” pe sectorul de 

drum județean identificat prin Cartea funciară nr. 26681 Baraolt; 

12. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 

67/2018 privind aprobarea participării Județului Covasna cu proiectul 

”Extindere, modernizare Școală Gimnazială Specială Sfântu Gheorghe și 

Demolare Garaj și Magazie” la Programul Operațional Regional 2014-2020, Axa 

prioritară 10 Îmbunătățirea infrastructurii educaționale, Prioritate de investiții 

10.1 Investiții în educație și formare, inclusiv în formare profesională, pentru 
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dobândirea de competențe și învățare pe tot parcursul vieții prin 

dezvoltarea infrastructurilor de educație și formare, Obiectiv specific 10.1 

Creșterea gradului de participare la nivelul educației timpurii și învățământului 

obligatoriu, în special pentru copiii cu risc crescut de părăsire timpurie a 

sistemului 

13. Diverse 

- Informarea domnului președinte Tamás Sándor cu privire la efectuarea unei 

zile de concediu de odihnă în data de 8 decembrie 2023; 

 

Înainte de aprobarea ordinii de zi, vă informez că, toate proiectele de hotărâri 

au fost avizate favorabil în comisiile de specialitate.  

 

Vă consult dacă aveţi observaţii la proiectul ordinii de zi? 

Nu sunt. 

Supun aprobării proiectul ordinii de zi al şedinţei de astăzi. 

Cine este pentru? 25 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 25 de voturi s-a aprobat ordinea de zi a şedinţei de astăzi. 

 

Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să fac câteva precizări, şi 

anume: 

1.) – potrivit art. 228 alin. (1) și (2) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, nu pot 

lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 

problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să 

anunţe înainte de începerea dezbaterilor interesul personal pe care-l au în problema 

respectivă. 

2.) - pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 1,6, 7 și 8 este necesar 

votul majorităţii consilierilor prezenți la ședință. 

– pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 2, 3, 4, 5, 9, 10, 11 și 12 

este necesar votul majorităţii consilierilor în funcție.  

 

Se intră în dezbaterea ordinii de zi. 

 

La primul punct al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

încetarea de drept a mandatului de consilier judeţean al domnului Kelemen Szilárd-

Péter, care să fie dezbătut la primul punct pe ordinea de zi 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialele prezentate aveţi completări, probleme 

de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 25 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 
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În urma supunerii la vot, cu 25 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul doi al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre cu privire la 

repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a sumei de 2.032,97 mii lei 

corespunzător cotei de 6% din impozitul pe venit încasat suplimentar peste limita 

stabilită de 38.176 mii lei, reprezentând fond la dispoziția Consiliului Județean Covasna; 

 

Această sumă provine dintr-o încasare suplimentară care se repartizează în mod 

egal județelor. Aici accentul este pe „mod egal”! Deși nu suntem cel mai mare județ din 

țară, dar totuși avem posibilitate financiară la aceste sume.  

Fondul la dispoziția consiliului județean se repartizează pentru susținerea 

programelor de dezvoltare locală.  

Având în vedere că suma nu este prea mare, noi ne-am gândit și ne-am consultat 

cu toți primarii din județ, să alocăm această sumă conform populației din unităţile 

administrativ-teritoriale. 

În anexă se văd niște decalări pentru că primarii s-au înțeles între ei, în diferite 

regiuni, de a realoca aceste sume. 

De exemplu: orașul Sfântu Gheorghe ar fi trebuit să primească 500 de mii de lei, 

dar orașul Sfântu Gheorghe a oferit 250 de mii de lei altor unități administrativ-

teritoriale. Comuna Bodoc va primi 50 de mii de lei, 100 de mii de lei se duc în zona 

orașului Târgu Secuiesc, din care 70 de mii de lei pentru susținerea Spitalului orășenesc 

care deservește întreaga zonă a orașului, iar 30 de mii de lei vor merge la Ghelința unde 

cei de la Târgu Secuiesc vor să înființeze un adăpost pentru câini.  

Tot așa, din partea orașului Sfântu Gheorghe, 50 de mii de lei s-au alocat în zona 

orașului Baraolt, cu această sumă se va majora bugetul orașului Baraolt. 

La fel, 50 de mii de lei se vor aloca pentru zona orașului Covasna, mai exact se 

vor aloca Comunei Brateș și se poate vedea că suma s-a ridicat la 64 de mii de lei. 

Comuna Ozun are o lucrare comună cu Comuna Ilieni și a oferit Comunie Ilieni 

20 de mii de lei în plus față de suma pe care ar fi trebuit să o primească și așa va primi 

42 de mii de lei. 

Ne-am gândit ca nicio comună să nu primească mai puțin de 10 mii de lei, pentru 

că au fost două comune Comandău și Dalnic care trebuiau să primească 8-9 mii de lei, 

dar am căzut de acord ca și cea mai mică comună să primească minimum 10 mii de lei.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 25 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 25 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 



 6 

 

La punctul trei al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

rectificarea bugetului fondurilor externe nerambursabile pe anul 2023; 

 

Este vorba despre trei proiecte câștigate de Centrul de cultură a Județului 

Covasna în valoare totală de aproape 6 milioane de forinți, adică 74.375 de lei pentru 

trei programe culturale derulate de Centrul de Cultură.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt. 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 25 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 25 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul patru al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 17/2023 pentru 

aprobarea plății unor cotizații pentru anul bugetar 2023; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 25 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 25 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul cinci al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre cu privire la 

rectificarea bugetului propriu al Județului Covasna și al instituţiilor publice de interes 

judeţean pe anul 2023;  

 

Din impozitul pe venit încasat suplimentar în anul 2023 Județul Covasna a primit 

100 de mii de lei din care 98% vom cheltui pentru întreținerea drumurilor județene și 2 

mii de lei pentru plata serviciilor de audit financiar la proiectul ”Reabilitarea 

Ansamblului Muzeului Național Secuiesc Sfântu Gheorghe” finanțat din fonduri 

externe nerambursabile. 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 
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Nu sunt. 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 25 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 25 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șase al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexelor nr. 1 și 2 la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 193/2021 

privind aprobarea devizului general actualizat, a indicatorilor tehnico–economici 

actualizate, precum și a cererii de finanțare aferente obiectivului de investiție 

„Modernizare drum județean DJ 121A km 46+000 – km 48+350” pentru includerea la 

finanțare prin Programul Național de Investiții „Anghel Saligny”; 

 

S-a conectat la lucrările ședinței domnul consilier Opra Beni-Béla. De la 

această fază a ședinței sunt prezenți 26 de persoane cu drept de vot. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 26 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

Doresc să vă asigur că la începutul primăverii, când timpul ne va permite, vom 

începe modernizarea acestui tronson de drum care este în Comuna Valea Crișului.  

 

La punctul șapte al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea documentației tehnico-economice, faza Documentație de avizare a lucrărilor 

de intervenție (DALI), precum şi a indicatorilor tehnico - economici  pentru obiectivul 

de investiţii ”Extinderea, modificarea copertinei și transformarea în garaj”; 

 

Este vorba despre punctul de intervenție a pompierilor din Tg. Secuiesc, adică 

ISU Covasna. 

Cu ani în urmă am executat acolo o parcare acoperită exterioară însă în acești ani 

ISU a fost dotat cu un număr semnificativ de tehnică cu gabarit mare care necesită un 

garaj care se poate încălzi, pentru că sunt autoscări mecanice și după cum se știe în 

timpul sezonului rece datorită garării în exterior, instalațiile hidraulice nu funcționează 
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la parametrii normali, ducând la imposibilitatea utilizării acestora în condiții 

de siguranță. 

Noi venim cu această investiție în ajutorul pompierilor din Județul Covasna în 

momentul de față la Târgu Secuiesc. 

S-a conectat la lucrările ședinței domnul consilier Floroian Stelian-Olimpiu. 

De la această fază a ședinței sunt prezenți 27 de persoane cu drept de vot. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul opt al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Studiului de fezabilitate şi a indicatorilor tehnico – economici aferent 

obiectivului de investiţii „Realizare pistă de biciclete Sfântu Gheorghe - Arcuș”; 

 

Pista de biciclete va avea o lungime de 4,7 km, 3 m lățime, cu stâlpi de iluminat, 

cu sistem fotovoltaic, deci absolut modern, în valoare de 5.700 mii de lei cu TVA cu tot 

și momentan suntem în faza de studiu de fezabilitate. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul nouă al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea realizării de către Orașul Baraolt a lucrărilor edilitare subterane aferente 

obiectivului de investiții „Extindere rețele de distribuție, canalizare menajeră și pluvială 

în orașul Baraolt, județul Covasna” pe sectoarele de drum județean identificate prin 

Cărțile funciare nr. 26681 și nr. 26676 Baraolt; 
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Trebuie să dăm un acord, ceea ce este foarte complicat nu numai tronsonul 

din acest proiect de hotărâre, dar și celelalte două la care se face referire în următoarele 

două proiecte de hotărâri.   

Lucrările sunt în faza de execuție, însă noi am găsit soluția tehnică și juridică. 

Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 43/1997 privind regimul drumurilor, 

republicată, formulează în felul următor: „Lucrările edilitare subterane se amplasează 

în afara amprizei, în afara zonei de siguranţă a drumului public sau în galerii 

vizitabile.” 

S-au găsit soluții concrete pentru a ajuta orașul Baraolt, pentru că deja a câștigat 

finanțare din partea Guvernului pentru a investi în canalizare menajeră și pluvială în 

orașul Baraolt, însă pentru realizarea lucrărilor trebuie și acordul nostru, în plus trebuie 

și acordul firmelor care de altfel lucrează la acest tronson de drum.  

Deci, S.C. Drumuri și Poduri Covasna S.A., S.C. Fincodrum S.A. și Morani 

Construct S.R.L. vor stabili de comun acord termenele și condițiile concrete de realizare 

a lucrărilor aferente obiectivului de investiții prin convenție a cărui model va fi aprobat 

în prealabil de Consiliul Județean Covasna. 

Noi dăm acum acceptul, ei după aceea stau la masă și întocmesc o convenție 

concretă privind modul de executare, după aceea vin la Consiliul Județean Covasna și 

noi după aceea putem să dăm acordul final.   

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

Așa cum v-am spus sunt trei proiecte de hotărâri, primul vizează tronsonul între 

Baraolt și Căpeni, al doilea vizează Baraolt de la intrarea dinspre Biborțeni și podul 

peste pârâul Baraolt.  

 

La punctul zece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea realizării de către Orașul Baraolt a lucrărilor edilitare subterane aferente 

obiectivului de investiții „Înființare rețea de alimentare cu apă și apă uzată în localitățile 

Biborțeni și Bodoș în județul Covasna” pe sectoarele de drum județean identificate prin 

Cărțile funciare nr. 26667, nr. 26668, nr. 26676 și nr. 26678 Baraolt; 

 

Acest proiect vizează tronsonul DJ122 între intersecția cu drumul comunal DC43 

spre Bodoș și intrarea în orașul Baraolt.   

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 
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Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul unsprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

privind aprobarea realizării de către Orașul Baraolt a lucrărilor edilitare subterane 

aferente obiectivului de investiții „Rețea de canalizare menajeră în satul Racoșul de Sus, 

orașul Baraolt, județul Covasna” pe sectorul de drum județean identificat prin Cartea 

funciară nr. 26681 Baraolt; 

 

Este vorba de rețeaua de canalizare menajeră în satul Racoșul de Sus, orașul 

Baraolt, județul Covasna, care traversează tronsonul DJ131 între intersecția cu drumul 

comunal DC40 spre Stația Tehnică și intrarea în orașul Baraolt, dar situația este absolut 

similară cu cel de la punctul nouă și zece.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul douăsprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 67/2018 privind 

aprobarea participării Județului Covasna cu proiectul ”Extindere, modernizare Școală 

Gimnazială Specială Sfântu Gheorghe și Demolare Garaj și Magazie” la Programul 

Operațional Regional 2014-2020, Axa prioritară 10 Îmbunătățirea infrastructurii 

educaționale, Prioritate de investiții 10.1 Investiții în educație și formare, inclusiv în 

formare profesională, pentru dobândirea de competențe și învățare pe tot parcursul 

vieții prin dezvoltarea infrastructurilor de educație și formare, Obiectiv specific 10.1 

Creșterea gradului de participare la nivelul educației timpurii și învățământului 

obligatoriu, în special pentru copiii cu risc crescut de părăsire timpurie a sistemului; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  
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Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul treisprezece al ordinii de zi avem cuprins Diverse: 

 

În cadrul acestui punct doresc să vă informez că am efectuat o zi de concediu de 

odihnă în data de 8 decembrie 2023. 

Consiliul a luat act în unanimitate de informarea domnului Președinte. 

 

Vă consult dacă dumneavoastră aveți probleme de discutat în cadrul punctului 

Diverse? 

Nu sunt. 

Vă anunț că următoarea ședință o să avem peste o săptămână, adică pe data de 

21 decembrie 2023, ora 12,00 la sediul Consiliului Județean Covasna cu prezența fizică 

ale consilierilor județeni. 

 

Am dezbătut şi am hotărât în problemele înscrise pe ordinea de zi. 

Vă mulţumesc pentru participarea la ședință.  

Închid ședința! 

 

Preşedinte,  Secretar general al judeţului Covasna, 

TAMÁS Sándor SZTAKICS István-Attila 

  


